Kogan announces the second Android-powered handset, the Agora 
We are very surprised to see that the latest Android-powered handset to come to market is not coming from China, but in fact from Australia. We are very excited to hear that the Kogan Agora Pro is available for international pre-order. More details after the jump.

 For $399 you will be getting a business-like Android smartphone fully equipped with a 2.5-inch resistive touchscreen, 3G data network and full QWERTY keyboard. Taking a good long look at what customers want at a price they can afford, Kogan has managed to deliver a very beautiful handset. This smartphone has GPS, 624 MHz processor, 128 MB RAM, 2-megapixel camera and Wi-Fi.

If $399 is a little bit more than you would like to spend you can go with the cheaper $299 version. This cheaper version lacks some big features such as Wi-Fi, GPS and the 2-megapixel camera. The Agora is available to anyone without a contract no matter where they are located. Hurry and pre-order yours now and your Agora will be shipped January 29th.

MELBOURNE, Thursday 4th December 2008 – Kogan Technologies today unveiled the Kogan Agora, the first Australian mobile phone powered by the Android™ operating system.

Kogan Technologies will sell the Agora for AU$299 and the Agora Pro for AU$399. Both models are available for sale today on www.kogan.com.au. The phones are sold outright – with no contract – and will work on any network.

The Kogan Agora (AU$299) features a full QWERTY keyboard, central navigation key, 2.5” touchscreen, microSD slot, and 3G connectivity.

The Kogan Agora Pro (AU$399) adds a 2 MP camera, Wi-Fi, and GPS to the Agora’s impressive specifications.

Both models will ship to customers – in Australia and internationally – on January 29th 2009.

Kogan Technologies founder, Ruslan Kogan, said the Agora is proof that his company is achieving its goal of offering the latest technology at the best value prices.

“The Kogan team have been working very hard to bring out the exciting new phones powered by Google’s Android operating system at the right mix of price and specifications,” Kogan said.

“We’ve been listening to customers through our blog, and crammed in all the features we possibly could. The end result is the best value, fully-featured phone in the Australian market.

“We worked closely with manufacturers and vendors to develop drivers, software, and tweaks to make the Agora an intuitive and exciting experience for everyone.

“The design and features of the Kogan Agora makes the phone appeal to both consumers and business users.

“The Android operating system means the handset can capture and play music, photos and video, surf the web, play games, navigate, and organise your life with extremely powerful applications.”

Kogan has been a long time supporter of open source and Android™ provides a real alternative to Apple’s proprietary operating system for the iPhone.

“Google is a key player in developing efficient and innovative online solutions for customers around the world. The open source nature of Android means the operating system will continually improve over time,” Kogan said.

Some of the applications pre-loaded on the Kogan Agora are:

· Gmail™
· Google Search™
· Google Calender™
· Google Maps™
· Google Talk™
· YouTube™

HIGHLIGHTS:
· 2.5-inch TFT-LCD flat touch-sensitive screen
· Integrated QWERTY keyboard
· High-speed 3G network connection
· One-Touch Google Search ™
· Easy Web Browsing
· Easy-to-use email with attachment support for images, videos, music and documents
· Customisable Home Screen with instant Email, text message and IM notifications
· Instant access to mobile Internet services (Gmail ™, YouTube ™, Google Talk ™, Google Calendar ™, Google Maps ™)
· Music Player
· microSD™ expansion slot for all your storage needs
· Wi-Fi network access (included with Kogan Agora Pro)
· GPS navigation capability (included with Kogan Agora Pro)
· 2.0 megapixel camera (included with Kogan Agora Pro)

SPECIFICATIONS:

Operating System
Android™
Google Mobile Functions
Google Search™, Gmail™, YouTube™, Google Maps™, Google Talk™, Google Calendar™.
Display
2.5-inch TFT-LCD flat touch-sensitive screen with 262K QVGA (320 X 240 pixel) resolution
Device Control
Central Navigation Key
Keyboard
QWERTY keyboard
Keyboard backlighting
GPS
GPS navigation capability (included with Kogan Agora Pro)
Connectivity
Bluetooth® 2.0 with Enhanced Data Rate
Wi-Fi®: IEEE 802.11b/g (included with Kogan Agora Pro)
Camera
2.0 megapixel colour camera (included with Kogan Agora Pro)
Audio
Built-in microphone and speaker
Headphone jack
Ring tone formats:
· MIDI, MP3, WMA, AAC, WAV, PCM
Video
Video formats supported:
· MPEG2 H263, H264, MPEG4, AVI
Mail attachment support

Viewable document types:
· JPEG, GIF, WBMP, MIDI, AMR, MP3, WAV
Dimensions (HxWxD)
108 mm x 64 mm x 14.8 mm
Weight
130g
Battery
Rechargeable Lithium-ion battery
Capacity: 1300 mAh
Talk Time
Up to approximately 400 minutes
Standby Time
Up to approximately 300 hours
Processor MHz
624 MHz
Memory
ROM:
256 MB
RAM:
128 MB

microSD™ card expansion slot
Network

UMTS/HSDPA (850, 1900, 2100 MHz)
GSM/EDGE (850, 900, 1800, 1900 MHz)

Other than as described in this release, Kogan and its products, are not affiliated with Google Inc or its products. Google™, Android™, Google Search™, Gmail™, YouTube™, Google Maps™, Google Talk™, Google Calendar™ are trademarks of Google Inc. Use of these trademarks is subject to Google Permissions.

About Kogan Technologies
Kogan Technologies is a wholly-owned Australian company established in 2006 by entrepreneur Ruslan Kogan. Kogan sells a wide range of consumer electronics in Australia, New Zealand, and around the world. The Kogan promise is based on a unique business model that passes the savings of dealing direct with the manufacturers onto Australian consumers. Bypassing middlemen, Kogan is able to offer the latest technology at the most affordable prices. Kogan’s unique blend of quality technology and value for money offers price-conscious Australian technology consumers a real choice.

Kogan анонсировала второй Android-телефон  - Agora
Мы очень удивленны, тем, что последний аппарат на базе Android выпустили не в Китае, а в Австралии.  Kogan Agora Pro уже доступен для международного предзаказа.  Подробности далее.

За 399 австралийских долларов вы получите полностью оборудованный бизнес смартфон на базе ОС Android: 2.5-дюймовый сенсорный дисплей, поддержка сетей 3G и полная qwerty-клавиатура.  Определив, что покупатели хотят получить за свои деньги, Kogan выпустили очень привлекательное устройство. В этом смартфоне есть GPS, 624 МГц процессор,  128 Мб RAM, 2 мегапиксельная камера и Wi-Fi.

Если 399$ это слишком дорого для вас, то тогда вы можете купить более дешёвую версию за 299$. В ней отсутствуют GPS, Wi-Fi и 2-мегапиксельная камера. Agora доступен каждому, без привязки к оператору, и независимо от вашего местоположения. Поторопитесь и закажите Agora сейчас, и вам его доставят 29 января.

Мельбурн, Четверг, 4 декабря 2008 года – сегодня Kogan Technologies представили Kogan Agora, первый австралийский мобильный телефон на базе операционной системы Android™.

Kogan Technologies будет продавать Agora за 299 австралийских долларов, а Agora Pro за 399. Обе модели уже сейчас доступны для покупки на www.kogan.com.au. Телефоны будут продаваться без контрактов – будут работать с любым оператором.

Характеристики Kogan Agora(299 AU$): полная QWERTY- клавиатура, центральная навигационная кнопка, 2.5” сенсорный экран, слот microSD и поддержка сетей третьего поколения.

В Agora Pro (399 AU$), помимо всего прочего, доступны 2 Мп камера, Wi-Fi и GPS.

Обе модели начнут поставляться заказчикам в Австралии и международно 29 января 2009 года.

Руслан Коган, основатель Kogan Technologies, выразил уверенность, что их Agora предоставляет наилучшее соотношение между технологиями, ценой и качеством.

«Наша команда долго и усердно работала, чтобы создать восхитительный смартфон на базе Google ОС Android, с наилучшим соотношением цены и качества» - сказал Коган.

«Мы общались с нашими покупателями с помощью блогов, и попытались засунуть в него всё что смогли. В результате у нас получился телефон с отличной ценой и с хорошим набором характеристик»

«Мы тесно сотрудничали с производителями и продавцами, чтобы обеспечить наш смартфон наилучшими драйверами и программным обеспечением, чтобы после использования Agora у вас осталось яркое впечатление».

«Дизайн и характеристики Kogan Agora подходят как для бизнес-пользователей, так и для простых обывателей».

«Операционная система Android позволяет устройству проигрывать музыку, снимать фото и видео, бродить по сети, играть в игры, пользоваться навигацией, и организовывать вашу жизнь с помощью мощных приложений»

Kogan давно поддерживает open source и Android, тем самым создавая альтернативу собственнической политике ОС Apple дл iPhone.

«Google является ключевым игроком в области разработки эффективных и инновационных online решений для пользователей. Тот факт, что Android основан на базе open source, позволяет этой операционной системе бесконечно совершенствоваться» - говорит Коган.

Некоторые программы предустановленные на Kogan Agora:

· Gmail™
· Google Search™
· Google Calender™
· Google Maps™
· Google Talk™
· YouTube™

Краткие характеристики:

· 2.5-дюймовый TFT-LCD сенсорный экран
· Встроенная QWERTY клавиатура
· Поддержка высокоскоростных сетей 3G
· Google Search ™ одним нажатие кнопки
· Удобный  просмотр Вэб-страниц
· Удобный в использовании email поддерживающий прикрепление картинок, видео, музыки и документов
· Настраиваемый Home Screen с мгновенным доступом к  Email, Сообщениям and IM уведомлениям
· Мгновенный доступ к мобильным Internet сервисам (Gmail ™, YouTube ™, Google Talk ™, Google Calendar ™, Google Maps ™)
· Музыкальный Проигрыватель
· Слот расширения microSD™ для хранения всей необходимой информации
· Доступ к сетям Wi-Fi (доступно в Kogan Agora Pro)
· Возможность навигации GPS (доступно в Kogan Agora Pro)
· 2.0 мегапиксельная камера (доступно в Kogan Agora Pro)

Технические характеристики:

Операционная Система
Android™
Мобильные Функции Google 
Google Search™, Gmail™, YouTube™, Google Maps™, Google Talk™, Google Calendar™.
Экран
2,5''-дюймовый сенсорный дисплей QVGA с разрешением 320х240 точек, 262K цветов 
Device Control
Central Navigation Key
Клавиатура
QWERTY клавиатура
Подсветка клавиатуры
GPS
возможность навигации GPS (доступно в Kogan Agora Pro)
Соединения 
Bluetooth® 2.0 EDR
Wi-Fi®: IEEE 802.11b/g (доступно в Kogan Agora Pro)
Camera
2.0 мегапиксельная цветная камера (доступно в Kogan Agora Pro)
Аудио
Встроенный микрофон и громкоговоритель
Звуковой вход
Форматы мелодий звонков:
· MIDI, MP3, WMA, AAC, WAV, PCM
Видео
Поддержка видео форматов:
· MPEG2 H263, H264, MPEG4, AVI
Поддержка прикреплений в email
Просмотр документов форматов:
· JPEG, GIF, WBMP, MIDI, AMR, MP3, WAV
Размеры (ВxШxГ)
108 мм x 64 мм x 14.8 мм
Вес
130г
Аккумулятор
Литий-ионная батарея
Ёмкость: 1300 мАч
Время работы в режиме разговора
до 400 минут
Время работы в режиме ожидания
до 300 часов
Процессор МГц
624 МГц
Память
Внутренняя память:
256 Мб
Оперативная память:
128 Мб
Слот расширения карты памяти microSD™ 
Диапазон частот
UMTS/HSDPA (850, 1900, 2100 MHz)
GSM/EDGE (850, 900, 1800, 1900 MHz)

Как написано в релизе, Kogan и продукты этой компании не прикреплены к Google Inc или другим их продуктам. Google™, Android™, Google Search™, Gmail™, YouTube™, Google Maps™, Google Talk™, Google Calendar™ - торговые марки Google Inc. Использование этих торговых марок возможно лишь с разрешения Google.

О компании Kogan Technologies
Kogan Technologies это австралийская компания, основанная в 2006 году бизнесменом Русланом Коганом. Kogan продает широкий диапазон бытовой техники в Австралии, Новой Зеландии и по всему миру. The Kogan основано на уникальной бизнес модели, благодаря которой купля продажа осуществляется напрямую между производителем и австралийским покупателем. Минуя посредников, Kogan могут предложить последние технологии по умеренным ценам. Уникальное сочетание качественных технологий и соотношения цены и качества Kogan Technologies предлагает австралийским чувствительным к ценам покупателям техники реальный выбор. 

